
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 108.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 17.10.2018

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Mgr. Emi l  Šnaidauf,  radní
Josef Štěpánek, radní
Hana Tučková, zapisovatelka

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : Mgr. Ivan Kůs, starosta

Ověřovatelé: MUDr. Dagmar Pěničková, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady zahájil v 14.00 hod a jednání řídil Mgr. Kůs.
Ověřovatelkou byla stanovena MUDr. Pěničková.

Mgr. Kůs připomněl termín konání dalšího jednání rady města, které je plánováno na 31. 10. 2018.
V jeho průběhu by rada měla projednat mimo jiné finanční podporu na přípravné práce 
slavnostního předávání audiovizuálních cen TRILOBIT 2019. Požádal radní, aby se seznámili s 
materiály, které k tomuto bodu obdrželi.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 107. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.
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Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 985/108/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
radou města upravený program schůze rady města konané dne 17. 10. 2018.

Mgr. Kůs předložil návrh programu schůze rady města.
Ing. Chalupecký navrhl doplnit do programu rady města bod Odměny za výkon funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva a odměny fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva 
města, za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a komise rady. Upozornil, že tento bod se 
týká dalšího volebního období a je součástí programu zastupitelstva města.
Radní s návrhem na rozšíření programu jednání souhlasili.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění usnesení nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informace o plnění usnesení na vědomí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5. 986/108/RM/2018 Zápis č. 5 Komise pro prevenci kriminality RM Beroun ze dne 20. 9. 
2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomí
zápis č. 5 z jednání Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun, konaného dne 20. 
9. 2018.

Bc. Marková provedla zápisem č. 5 z jednání Komise pro prevenci kriminality. Upozornila, že 
komise nebyla usnášeníschopná. Komise projednala v bodu 5 Různé přípravu programu prevence 
kriminality na příští rok, dále projekt "Přijdu včas", na instalaci hodin s dvěma nouzovými tlačítky, 
napojenými na policii a záchrannou službu, a odpadkových košů na dětská hřiště.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 987/108/RM/2018 Manažer prevence kriminality
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Bc. Marie Marková

I. Rada města odvolává
Mgr. Ivu Ludvíkovou z funkce manažera prevence kriminality.
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II. Rada města ukládá

1. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1.1.zajistit informování Mgr. Ivy Ludvíkové o jejím odvolání z pozice manažera prevence 
kriminality.

Termín: 31.10.2018

III. Rada města pověřuje
Bc. Marii Markovou, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví prováděním změn v 
personálním obsazení funkce manažera prevence kriminality.

Bc. Marková vysvětlila, že na pozici manažera kriminality pro město Beroun dojde k personální 
změně. Vzhledem k tomu, že na uvedené pozici může docházet k personálním změnám, ji navrhuje 
obsazovat pracovníkem odboru sociálních věcí a zdravotnictví dle pracovní náplně, a to bez 
konkrétního jmenování radou města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 988/108/RM/2018 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s tím, aby se Mateřská škola Beroun, Tovární 44, příspěvková organizace zapojila do projektu 
z Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělávání: název projektu Lentilky, číslo projektu 
CZ.02.3.68/0.0/0.0/18_063/0010405.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
informovat ředitelku Mateřské školy Beroun, Tovární 44 o uděleném souhlasu.

Termín: do 30. 10. 2018

Ing. Boldi seznámila s žádostí Mateřské školy o souhlas zřizovatele se zapojením do 
projektu šablon.
Mgr. Kůs požádal o vysvětlení pojmu šablony.
Ing. Boldi vysvětlila, že jde o zjednodušené vykazování evropských grantů ve školství.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 989/108/RM/2018 Žádost o schválení finančního daru pro 2. základní školu a mateřskou 
školu, Beroun, Preislerova 1335
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
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s tím, aby 2. základní škola a mateřská škola, Beroun, Preislerova 1335 přijala na základě 
uzavřených darovacích smluv finanční dar ve výši 9 482,-- Kč odpovídající výši záloh za obědy 
ve školní jídelně za období od 1. 10. 2018 do 31. 12. 2018 a finanční dar ve výši 18 568,-- Kč 
odpovídající výši záloh za obědy ve školní jídelně za období od 1. 1. 2019 do 28. 6. 2019 ve 
prospěch pěti žáků této školy od společnosti WOMEN FOR WOMEN, o. p. s." IČ: 24231509 se 
sídlem Vlastislavova 152/4, 140 00 Praha 4 z projektu "Obědy pro děti". V případě uzavření 
darovací smlouvy k pozdějšímu datu, bude výše daru snížena dle data podpisu této darovací 
smlouvy.  

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
informovat ředitele 2. základní škola a mateřské škola, Beroun, Preislerova 1335 o vydaném 
souhlasu k uvedenému návrhu.

Termín: do 30. 10. 2018

Ing. Boldi uvedla, že se jedná o finanční dar od společnosti WOMEN FOR WOMEN, o.p.s. z projektu 
"Obědy pro děti". Tato společnost již delší dobu spolupracuje se základní školou na Závodí.
Ing. Boldi sdělila, že chce informaci o projektu rozšířit i do jiných škol, upozorní na něj na poradě 
ředitelů škol. 

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 990/108/RM/2018 Zápis č. 5/2018 z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání (školská 
komise) Rady města Beroun konaného dne 1. 10. 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 5/2018 z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání (školské komise) Rady města 
Beroun, které se konalo dne 1. 10. 2018.

Ing. Boldi provedla zápisem. Informovala, že komise se zabývala žádostí společnosti www.scio.cz, 
s.r.o. o vydání souhlasného stanoviska k působení nové školy na území města Berouna. Seznámila 
s doporučením komise vydat souhlasné stanovisko k působení scio školy na území města Berouna 
za podmínky, že město Beroun se nebude podílet na zajištění materiálních a prostorových 
podmínek pro vznikající scio školu. Zahájení provozu dalšího školského zařízení pravděpodobně 
navýší kapacitu pro žáky základní školy.
Mgr. Kůs požádal Mgr. Chlumskou o sdělení jejího názoru.
Mgr. Chlumská uvedla, že s působením této školy souhlasí, v případě jejího otevření se navýší 
kapacita škol.
Mgr. Šnajdauf též vyslovil souhlas s tím, že město by se nemělo na zřízení školy finančně podílet.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 991/108/RM/2018 Stanovisko města Beroun ke zřízení základní školy společností 
www.scio.cz, s. r. o. na území města
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi
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I. Rada města souhlasí
se záměrem společnosti www.scio.cz, s. r. o., Pobřežní 34, 186 00 Praha 8, IČ: 27156125 
zřídit v Berouně základní školu, která by zahájila svou činnost od školního roku 2019/2020, za 
předpokladu, že město Beroun se nebude podílet na zajištění materiálních a prostorových 
podmínek pro vznikající školu. 

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi:
informovat zástupce společnosti scio o uděleném souhlasu.

Termín: do 30.10.2018

Mgr. Kůs uvedl, že se jednání komise zúčastnil též zástupce společnosti scio pan Golis, který se 
záměrem seznámil. Zdůraznil, že školu budou navštěvovat děti nejen z Berouna, ale i Prahy a 
širokého okolí.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 992/108/RM/2018 Rozdělení příspěvku na plavecký výcvik mateřských a základních škol - 
podzim 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s rozdělením příspěvku na plavecký výcvik mateřských a základních škol dle předloženého 
návrhu takto:
2. základní škola a mateřská škola, Beroun, Preislerova 1335 - 37 000,-- Kč
Základní škola Beroun, Wagnerovo náměstí 458 - 30 000,-- Kč
Základní škola, Beroun - Závodí, Komenského 249 - 18 000,-- Kč
Mateřská škola Vrchlického 63, Beroun - Závodí - 5 000,-- Kč.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství Ing. Simoně Boldi:
informovat ředitelky a ředitele základních škol a mateřské školy o rozdělení příspěvku na 
plavecký výcvik - podzim 2018.

Termín: do 30.10.2018

Ing. Boldi uvedla, že se jedná o každoroční rozdělení příspěvku, poskytnutého na základě smlouvy 
o reklamě se společností VaK Beroun, na plavecký výcvik pro základní a mateřské školy. 
Mgr. Kůs vybídl, aby odbor poděkoval VaKu a zároveň se pokusil o navýšení smluvní částky.
Mgr. Kůs požádal Ing. Boldi o informaci k bruslení škol.
Ing. Boldi uvedla, že v koordinaci s ředitelem Mgr. Marxem byly žádosti vyřízeny, škola bruslení již 
probíhá, doprava dětí na bruslení je zajištěna autobusem. Bruslení zajišťuje společnost Berounská 
sportovní.
Mgr. Chlumská vyjádřila velkou spokojenost Jungmannovy základní školy s Berounskou sportovní a 
instruktory.
Mgr. Šnaidauf uvedl, že doprava autobusem výrazně přispěla k zajištění bezpečnosti dětí.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 993/108/RM/2018 Finanční dotace na "Dopravní výchovu a využití dětského dopravního 
hřiště"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Miroslav Jerling

I. Rada města souhlasí
s poskytnutím finanční dotace na "Dopravní výchovu a využití dětského hřiště" v roce 2018 z 
rozpočtu města Beroun organizaci Centrum služeb pro silniční dopravu s.p.o., se sídlem 
nábřeží Ludvíka Svobody 1222/12, 11015 Praha 1, IČO 70898219 ve výši 20.000 Kč a dále s 
uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, vedoucímu odboru dopravy a správních agend

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 25.10.2018

Mgr. Jerling uvedl, že se jedná o každoroční poskytnutí příspěvku na dopravní výchovu a využití 
dopravního hřiště od Centra služeb pro silniční dopravu s.p.o. Dopravní výchovu zajišťuje autoškola 
Kvasnička.
Mgr. Chlumská uvedla, že Jungmannova základní škola hřiště využívá, učitelé jsou se 
zajištěním dopravní výchovy spokojeni. 

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 994/108/RM/2018 Smlouva o poskytnutí Technického zařízení a instalace Systému 
určeného pro zpracování digitalizovaných fotografií a podpisů
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Mgr. Miroslav Jerling

I. Rada města souhlasí
s uzavřením "Smlouvy o poskytnutí Technického zařízení a instalace Systému určeného pro 
zpracování digitalizovaných fotografií a podpisů" mezi městem Beroun jako příjemcem a 
CENDIS, s.p., IČO 00311391, se sídlem Nábřeží Ludvíka Svoboda 1222/12, 110 15 Praha 1, 
jako poskytovatelem, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, vedoucímu odboru dopravy a správních agend

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 25.10.2018

Mgr. Jerling uvedl, že v souvislosti ze změnou zákona o provozu na pozemních komunikacích došlo 
k "rozvolnění agendy řidičských průkazů". To znamená, že občané mohou žádat o vydání 
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řidičského průkazu na kterémkoli pracovišti i mimo místo svého trvalého pobytu a žádosti se 
zpracovávají pouze elektronicky včetně fotografie žadatele. Pro tyto účely město Beroun dostalo od 
Ministerstva dopravy ČR technické zařízení pro vybavení pracovišť. Poskytnuté zařízení je 
majetkem státu a jeho poskytnutí je bezplatné.
Mgr. Kůs požádal Mgr. Jerlinga o informace o postupu rekonstrukce Plzeňské ulice.
Mgr. Jerling uvedl, že práce postupují dobře, ulice by měla být zprovozněna do 31.10.2018.
Ing. Mišina doplnil, že stavba zatím není převzatá, nerovnosti mezi kanály a silnicí budou 
odstraněny. Dále uvedl, že rekonstrukce dalších úseků Plzeňské ulice bude pokračovat v příštím 
roce, příp. v roce 2020 dle zahájení rekonstrukce dálnice D5.
Mgr. Chocová apelovala na navázání chodníku od přechodu pro chodce v Jungmannově ulici do 
ulice Bratří Nejedlých.
Mgr. Kůs sdělil, že chodník je v seznamu priorit. Požádal Ing. Mišinu, aby dohlédnout na podání 
žádosti.
Úkol: Ing. Ureš - podat žádost na odbor dopravy.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 995/108/RM/2018 Zápis č. 3/2018 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města bere na vědomí
Zápis č. 3/2018 ze zasedání Komise životního prostředí, konaného dne 24. září 2018.

RNDr. Ciroková provedla zápisem, uvedla, že komise nebyla usnášeníschopná. Hlavním bodem 
zasedání komise byla studie úpravy areálu PaC - lávka na ostrov.
Ing. Mišina seznámil s obsahem projektu, celkovou úpravou areálu pekáren, propojením veřejných 
prostorů.
Dále Ing. Mišina informoval o aktuálním stavu ohledně skládky Lištice.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková
Zpracovatel: Ing. Jan Marek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 996/108/RM/2018 Zvukový informační nosič Daruma - dodatek č. 3 ke Smlouvě o 
obchodní spolupráci
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 3 ke Smlouvě o obchodní spolupráci se společností DARUMA, s.r.o., 
se sídlem Zelinářská 10, 301 64 Plzeň, IČ: 16736842, o provozování zvukového informačního 
nosiče, uzavřené dne 26. 11. 2001, ve znění dodatků č. 1 ze dne 9. 10. 2003 a č. 2 ze dne 
24. 6. 2010, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje

1.1.zajistit plnění tohoto usnesení.
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Termín: 31.10.2018

Ing. arch. Vilhelmová seznámila s nabídkou společnosti DARUMA, s.r.o. na přebudování stávající 
zvukové informační tabule umístěné na Husově náměstí na zvukový panel VI. generace.
Mgr. Kůs požádal Ing. arch. Vilhelmovou o informace k výstavbě bytového domu v Hostímské ulici 
a o informace o dalších aktivitách ohledně výstaveb bytových domů v Berouně.
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že bytový dům v Hostímské ulici bude mít dvě nadzemní podlaží plus 
podkroví s terasou, za domem bude podíl zeleně, vjezd bude zvláštní uličkou vybudovanou z ulice 
Hostímské. Další plánovaná přestavba bytového domu je v ulici Na Náhonu - z herny a v lokalitě na 
Máchovně.
Mgr. Chocová požádala o informace k plánované výstavě tunelu železniční tratě mezi Prahou a 
Berounem.
Ing. Mišina informoval, že se spolu s Ing.arch. Vilhelmovou zúčastnil projednání studie 
proveditelnosti. Uvedl, že v jednání jsou tři varianty, seznámil s nimi a s předpokládaným termínem 
provedení stavby.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 997/108/RM/2018 Koupě pozemku p.č. st. 4389, jehož součástí je stavba bez čp/če v k.ú. 
Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s koupí pozemku p.č. st.  4389, jehož součástí je stavba bez čp/če v k.ú. Beroun od 
společnosti České dráhy, a.s., IČO: 70994226, se sídlem Praha 1, Nábřeží L. Svobody 1222, 
PSČ 11015, za celkovou kupní cenu 510.000,- Kč, za podmínky, že zastupitelstvo města 
v rámci rozpočtového opatření na rok 2019 schválí položku náklady na výkupy pozemků.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.

Termín: 28.12.2018

Ing. Mišina uvedl, že se jedná o objekt vytipovaný pro přestěhování sociálních služeb Farní charity 
Beroun, které jsou nyní v Komunitním centru. Prostory v Komunitním centru plánuje město 
rekonstruovat ve prospěch mateřské školy. Jedná se o pozemek se stavbou (zbořeninou) za 
bývalým cukrovarem, jehož vlastníkem jsou České dráhy, a.s. Cena dle znaleckého posudku je 510 
000,- Kč. Příjezd k pozemku je přislíben, nyní však z důvodu probíhající rekonstrukčních prací u 
vlakového nádraží nelze s pozemkem nakládat. Na uvedením místě by po zboření objektu měly být 
postaveny kontejnerové buňky pro denní stacionář. 

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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17. 998/108/RM/2018 Změna nájemce garážového stání v budově bez čp/če, která je 
součástí pozemku p.č. st. 4083/1 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu ev.č. 
0086/2014/NAJ/OMI ze dne 13. 3. 2014 na pronájem garážového stání č. 6 v horním patře 
budovy bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1 v k.ú. Beroun (budova bývalé 
kotelny v Hlinkách), jehož předmětem bude změna v osobě nájemce.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 19.10.2018

Ing. Mišina uvedl, že se jedná o změnu uživatele garážového stání z důvodu převodu 
automobilu ze společnosti PLAYGROUND spol. s r.o. na fyzickou osobu.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 999/108/RM/2018 Rozhodnutí rady města o uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o umístění 
sedimentu z rybníka Brdatka na zemědělskou půdu
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 1 ke smlouvě o umístění sedimentu z rybníka Brdatka na 
zemědělskou půdu ze dne 29.6.2018 s panem Ing. Jiřím Mužíkem, se sídlem Stradonická 10, 
Beroun - Zdejcina, 266 01  Beroun, IČ: 03907031, kterým se mění doba uložení sedimentu na 
určené pozemky od 15.10.2018 do 30.11.2018 a účinnost smlouvy do 30.11.2018.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31.10.2018

Ing. Mišina uvedl, že předmětem dodatku č. 1 ke smlouvě o umístění sedimentu z rybníka Brdatka 
na zemědělskou půdu je posunutí termínu pro uložení sedimentu a tím i účinnosti smlouvy.
Ing. Ureš doplnil, že na sediment byl proveden rozbor složení.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19.
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1000/108/RM/2018 Směrnice k provádění inventarizace majetku a závazků města Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje
Směrnici k provádění inventarizace majetku a závazků města Beroun s účinností od 
18.10.2018, v předloženém znění.

Ing. Ureš sdělil, že se jedná o změnu směrnice, s účinností od 18.10.2018.
Ing. Chalupecký  uvedl, že směrnice se mění z důvodu změny vyhlášky k zákonu o účetnictví. 
Původní směrnice bude zrušena a nahrazena novou směrnicí.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 1001/108/RM/2018 Návrh Dodatku č. 2 dohody spoluvlastníků o správě a užívání 
nemovitosti a na pronájem bytů v domě Na Klášteře 10
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 2 dohody spoluvlastníků o správě a užívání nemovitosti ze dne 17. 2. 
2010, ve znění dodatku č. 1 ze dne 17. 12. 2013, se společnostmi RINT Beroun spol. s r.o., 
se sídlem Na Klášteře 10, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, IČO: 25412353 a RINT správa 
nemovitostí s.r.o., se sídlem Husovo náměstí 37, 266 01 Beroun, IČO: 24174904, dle 
předloženého návrhu.

II. Rada města souhlasí
s uzavřením nájemních smluv na byty ve vlastnictví města Beroun č. 49 - 60 v domě Na 
Klášteře 10, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, se společností RINT správa nemovitostí  s.r.o., 
se sídlem Husovo náměstí 37, 266 01 Beroun, IČO: 24174904, dle předloženého návrhu. 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit ve spolupráci s právním oddělením Kanceláře tajemníka realizaci tohoto 
usnesení.

Termín: 31.10.2018

Mgr. Kůs seznámil s momentálním stavem smluvních vztahů mezi společností RINT a městem 
Beroun po provedených záměrech, které předložil jednatel společnosti pan Čermák. Uvedl, že 
dodatek č. 2 ke správě a pronájmu bytů uvádí do souladu aktuální stav. Informoval, že na základě 
budoucí kupní smlouvy by město mělo v roce 2019 nabídnout 12 bytů k prodeji ve prospěch 
společnosti RINT.
Mgr. Fraňová podrobně vysvětlila podmínky uzavření dodatku.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato
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21. 1002/108/RM/2018 Smlouva o centralizovaném zadávání
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Jaroslav Beran

I. Rada města souhlasí
s  uzavřením smlouvy o centralizovaném zadávání mezi městem Beroun a Českou 

republikou - Ministerstvem vnitra, IČ: 00007064, se sídlem Nad Štolou 936/3, Holešovice, 170 

00 Praha 7, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Jaroslavu Beranovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1.1.zajistit podpis smlouvy dle tohoto usnesení.

Termín: 24.10.2018

Do jednání rady se dostavil vedoucí odd. informatiky p. Štěpán.
Ing. Beran uvedl, že město Beroun a ministerstvo vnitra uzavřeli dohodu o centralizovaném 
zadávání, která je na dobu určitou do 30.11.2018. Ministerstvo vnitra nabídlo prodloužení smlouvy.
Mgr. Kůs vznesl dotaz, čeho se smlouva týká.
Pan Štěpán vysvětlil, že jde o nákup licencí Microsoftu, stejné, jako na ministerstvu vnitra, za 
výhodné ceny.

Předkladatel: Ing. Jaroslav Beran
Zpracovatel: Zdeněk Štěpán
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. 1003/108/RM/2018 Rozhodnutí rady města o výběru dodavatele na veřejnou zakázku 
"Operativní leasing služebních vozidel města Beroun"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Jaroslav Beran

I. Rada města vybírá
k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Operativní leasing služebních vozidel města Beroun"
účastníka zadávacího řízení společnost ARVAL CZ s.r.o., IČ: 26726998, se sídlem: Milevská 
2095/5, Krč, 140 00 Praha 4, jehož nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky 
nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí
s uzavřením rámcové smlouvy o nájmu s dodavatelem ARVAL CZ s.r.o., IČ: 26726998, se 
sídlem: Milevská 2095/5, Krč, 140 00 Praha 4, v předloženém znění s nabídkovou cenou 
3 294 480,- Kč bez DPH za podmínky, že v zákonné lhůtě nebude podána žádná námitka.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Jaroslavu Beranovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31.10.2018

Stránka 11 z 18



Ing. Chalupecký uvedl, že v lednu 2019 končí operativní leasing na služební vozidla města. Byla 
vypsána veřejná zakázka, jejíž předmětem je pronájem 10 nových osobních automobilů formou 
operativního leasingu na období 5 let s fixní cenou nájmu. Byly podány 3 nabídky. Jako 
ekonomicky nejvýhodnější byla vyhodnocena nabídka společnosti ARVAL CZ s.r.o.

Předkladatel: Ing. Jaroslav Beran
Zpracovatel: Ing. Dagmar Pavlíčková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

23. 1004/108/RM/2018 Výměnný pobyt studentského dechového orchestru ZUŠ V. Talicha v 
partnerském městě Goslar
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města bere na vědomí
informaci o připravovaném výměnném pobytu studentského orchestru ZUŠ Václava Talicha 
Beroun
v partnerském městě Goslar.

II. Rada města souhlasí
se spolufinancováním 50 % nákladů na dopravu v celkové výši max. do 40 000,- Kč. 
Podmínkou spolufinancování je schválení položky výdaje na zahraniční styky v rozpočtu města 
Beroun na rok 2019.

III. Rada města ukládá

1. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1.1.zajistit zařazení položky do rozpočtu města Beroun na rok 2019.

Termín: 3.12.2018

Ing. Slivková uvedla, že ZUŠ V. Talicha požádala o poskytnutí příspěvku na výměnný pobyt 
studentského dechového orchestru ODDechovka v partnerském městě Goslar.
Mgr. Kůs poznamenal, že se jedná o reciproční výměnu. Goslarský gymnazijní sbor byl v březnu 
2018 v Berouně.
Ing. Slivková doplnila, že akce bude zahrnuta do harmonogramu partnerských vztahů na rok 2019 
a bude hrazena z výdajů na zahraniční styky.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

24. 1005/108/RM/2018 Návrh dodatku č. 2 k obchodní smlouvě - Edenred CZ s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 2 k Obchodní smlouvě o zajištění stravování a Smlouvy o zpracování 

osobních údajů s firmou Edenred CZ s.r.o., se sídlem Pernerova 691/42, 186 00 Praha 8 - 

Karlín, IČO: 24745391, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá
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1. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1.1.zajistit plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.10.2018

Ing. Slivková informovala o nabídce společnosti Edenred CZ s.r.o. na přechod z papírových 
poukázek na stravování na elektronickou formu papírových stravenek - platební karty. Ty přinášejí 
výhody pro zaměstnance i město.
Mgr. Kůs se dotázal, zda odbory s touto změnou souhlasí, a od kdy bude změna zavedená.
Ing. Chalupecký potvrdil, že odbory souhlasí.
Ing. Slivková sdělila, že karty budou zavedeny od roku 2019.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

25. 1006/108/RM/2018 Uzavření Smluv o účasti v Programu antigraffiti

I. Rada města souhlasí
s uzavřením:

1. Smlouvy o účasti v Programu antigraffiti mezi městem Beroun a Ing. V░░░░ H░░░░ ░ a 
Mgr. J░░░ H░░░░ ░░ , oba bytem ░░░░ ░░░░ ░ Beroun-Město, 266 01 Beroun, v 
předloženém znění,

2. Smlouvy o účasti v Programu antigraffiti mezi městem Beroun a L░░░░ ░ O░░░░ ░░ , 
bytem ░░░░ ░░░░ ░░░ Beroun-Závodí, 266 01 Beroun a P░░░░ D░░░░ ░ , bytem 
░░░░ ░░░ Beroun-Centrum, 266 01 Beroun, v předloženém znění,

3. Smlouvy o účasti v Programu antigraffiti mezi městem Beroun a Společenstvím vlastníků 
jednotek 1506, 1507 a 1508 Beroun, IČO: 26484510, se sídlem Karly Machové 1506, Beroun-
Město, 266 01 Beroun, v předloženém znění.    

4. Smlouvy o účasti v Programu antigraffiti mezi městem Beroun a Z░░░░ ░ L░░░░ 
░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ Beroun-Město, 266 01 Beroun.

5. Smlouvy o účasti v Programu antigraffiti mezi městem Beroun a Společenstvím vlastníků 
52, 53, 54 Beroun, IČO: 24143111, se sídlem Tyršova 53, Beroun-Město, 266 01 Beroun.

II. Rada města ukládá
1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic 
         1.1. zajistit realizaci tohoto usnesení

 Termín: do 15.11.2018

Ing. Chalupecký uvedl, že se jedná o smlouvy navazující na program antigraffiti, na odstraňování 
nelegálních graffiti z objektů ve vlastnictví fyzických a některých právnických osob, kteří se do 
programu přihlásili. Podle programu mají být v roce 2018 do programu zahrnuty nemovité věci 
nacházející se v městské památkové zóně a od roku 2019 i mimo tuto zónu.
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Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

26. 1007/108/RM/2018 Informace o průběhu a výsledku soudního řízení ve věci žaloby České 
republiky - Ministerstva obrany ČR a Jiřiny Kopřivové jako vedlejšího účastníka na 
straně žalobkyně a města Beroun na straně žalované

I. Rada města bere na vědomí
rozsudek Okresního soudu v Berouně číslo jednací 3 C 232/2015 - 154 ze dne 4. 6. 2018, ve 
věci žaloby České republiky - Ministerstva obrany České republiky, IČO: 60162694, se sídlem 
Tychonova 1, 160 00 Praha  a  J░░░ K░░░░ ░ , jako vedlejšího účastníka na straně 
žalobkyně proti městu Beroun na straně žalované,  kterým byla žaloba, na základě níž by bylo 
určeno, že vlastníkem jedné  ideální poloviny pozemku parc.č. 1555/47 o výměře 511 m2, 
p.č. 2295/2 o výměře 458 m2, a p.č. 2295/4 o výměře 45 m2, zapsaných v katastru 
nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Beroun, na LV 
č. 11309 pro okres Beroun, obec a k.ú. Beroun, je Česká republika - organizační složka 
příslušná hospodařit s majetkem státu Ministerstvo obrany České republiky, zamítnuta.

Ing. Chalupecký vysvětlil podstatu soudního sporu. Jedná se o duplicitní zápis vlastnického práva v 
katastru nemovitostí. Seznámil s rozsudkem Okresního soudu v Berouně. Žaloba se zamítá, 
žádnému účastníku řízení se nepřiznává právo na náhradu řízení.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

27. 1008/108/RM/2018 Informace o podaném odvolání žalobce proti rozsudku Okresního 
soudu v Berouně č.j. 6 C 314/2016-318 ze dne 9. 5. 2018

I. Rada města bere na vědomí
informaci o podaném odvolání žalobce proti rozsudku Okresního soudu v Berouně č.j. 6 C 
314/2016-318 ze dne 9.5.2018, včetně písemného vyjádření města Beroun jako žalovaného 
k podanému odvolání.

Ing. Chalupecký vysvětlil podstatu soudního sporu mezi městem Beroun a panem Kreslem, jako 
žalobcem, ve věci určení vlastnického práva. Okresní soud v Berouně žalobu zamítl. Proti rozsudku 
se žalobce odvolal. Dále Ing. Chalupecký seznámil s návrhem žalovaného tedy města Beroun, aby 
odvolací soud odvolání zamítl a potvrdil rozsudek soudu prvního stupně.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

28. 1009/108/RM/2018 Program ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Beroun

I. Rada města schvaluje
radou města upravený program ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se 
bude konat v pondělí 5.11.2018 od 15.00 hodin.
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Mgr. Kůs navrhl termín konání ustavujícího zastupitelstva města Beroun 5.11.2018 od 15 hodin a 
zároveň navrhl rozšířit program ustavujícího zasedání ZM o bod 6 g) zřízení osadních výborů. 
Navázal tak na schůzku s leadry kandidátních stran a uskupení zvolených do zastupitelstva města 
Beroun na další volební období, na které se projednávaly podrobnosti k průběhu ustavujícího 
zasedání ZM.
Ing. Mišina sdělil, že předsedové stávajících osadních výborů potvrdili zájem o zřízení osadních 
výborů i pro další volební období.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

29. 1010/108/RM/2018 Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva a 
odměny fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce 
předsedy výboru zastupitelstva a komise rady

I. Rada města souhlasí
se stanovením měsíční odměny neuvolněným členům zastupitelstva města podle nařízení 
vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, v 
platném znění, a doporučuje zastupitelstvu města stanovit odměny v maximální výši podle 
přílohy nařízení vlády č. 318/2017 Sb. takto:

Za období od 5.11.2018 do 31.12.2018:
člen rady - 7 998,- Kč
předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady - 3 999,- Kč
člen zastupitelstva (neuvedený výše) - 1 999,- Kč.

Za období od 1.1.2019:
člen rady - 8 557,- Kč
předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady - 4 279,- Kč
člen zastupitelstva (neuvedený výše) - 2 139,- Kč.

V  případě souběhu výkonu několika funkcí náleží neuvolněnému členovi zastupitelstva města 
odměna pouze za výkon funkce, za kterou podle rozhodnutí zastupitelstva města náleží 
nejvyšší odměna.

V případě zvolení nebo jmenování do funkce po 5.11.2018 bude odměna poskytována ode 
dne zvolení nebo jmenování do funkce. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát 
v zastupitelstvu města po 5.11.2018 bude odměna poskytována ode dne tohoto nástupu.

V případě budoucí změny nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 
územních samosprávných celků, bude odměna poskytována v nové maximálně přípustné výši 
pro příslušnou funkci.

II. Rada města souhlasí
s poskytnutím peněžitých plnění fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, 
za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a za výkon funkce předsedy komise rady a 
doporučuje zastupitelstvu města rozhodnout o poskytnutí peněžitého plnění těmto 
osobám za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva a za výkon funkce předsedy komise 
rady tak, že jim bude poskytnuto formou měsíční odměny za období od 5.11.2018 do 
31.12.2018 ve výši 3 999,- Kč a za období od 1.1.2019 ve výši 4 279,- Kč.
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V případě zvolení nebo jmenování do funkce po 5.11.2018 bude odměna poskytována ode 
dne zvolení nebo jmenování do funkce. V případě budoucí změny nařízení vlády č. 318/2017 
Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, bude odměna 
poskytována v  nové maximálně přípustné výši odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva 
za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva nebo komise rady. 

III. Rada města ukládá

1. Ing. Jiřímu Chalupeckému, tajemníkovi MěÚ

1.1.zajistit včasné předložení podkladů pro projednání této záležitosti zastupitelstvem 
města.

Termín: 22.10.2018

Ing. Chalupecký vysvětli systém odměňování neuvolněných členů zastupitelstva a odměn fyzickým 
osobám, které nejsou členy zastupitelstva města za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva  a 
komise rady města. Uvedl, že navrhuje stejný princip, jako v minulém volebním období. Maximální 
výše odměny stanoví prováděcí právní předpis.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

30. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mgr. Kůs

• popřál znovuzvoleným členům rady města, zejména Mgr. Šnaidaufovi za zisk preferenčních 
hlasů a informoval, že probíhají jednání leadrů zvolených volebních stran.

• Informoval o schůzce s předsedy komisí, na které předsedům poděkoval za práci v komisích. 
Schůzky se zúčastnili všichni předsedové komisí kromě RNDr. Jančaříkové a Mgr. Šimona.

• Podal zprávu o jeho účasti na oslavách 100 let znovunabytí samostatnosti Polska, v 
partnerském městě Brzeg.

• Dotázal se na názor ve věci příspěvku na  Baby box pro město Slaný. Pan Hess požádal o 
příspěvek na rekonstrukci Baby boxu ve městě Slané. Žádost vyhodnotila vedoucí odboru 
sociálních věcí a zdravotnictví Bc. Marková s tím, že jí nedoporučuje vyhovět. S tím přítomní 
souhlasili.

• Pozval radní na slavnostní večer s předáním Cen města Beroun, který se uskuteční ve čtvrtek 
18.10.2018 v KD Plzeňka. Informoval o programu večera, na které mimo jiné bude pokřtěna 
nová kniha spisovatele Miloše Garkinsche Beroun Mezi monarchií a republikou.

Ing. Chalupecký

• sdělil, že vydal příkaz k provedení 5. úpravy rozpočtu města a příkaz k přípravě návrhu 
rozpočtu města na rok 2019. Do 29.10. předloží vedoucí odborů své návrhy.  Systém 
schvalování bude zachován, návrh bude projednán v rozšířeném vedení města, v radě města, 
ve finančním výboru a v zastupitelstvu města.

• Upozornil, že všichni radní musí podat výstupní prohlášení o majetku, a to do 30 dnů od 
zániku funkce člena rady města. Ti, kteří budou pokračovat ve funkci člena rady, musí opět 
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podat vstupní prohlášení. Mgr. Fraňová upozornila, že ministerstvo to vyhodnocuje a 
nepodaná prohlášení řeší jako přestupky.

Mgr. Kůs doplnil, že jedním z bodů schůzky leadrů zvolených stran byla výzva k podání návrhů 
na členy výborů. Přičemž volba předsedy a členů finančního výboru  musí proběhnout dřív, než se 
budou schvalovat finanční záležitosti v zastupitelstvu.

Ing. Mišina přednesl informaci k pozemku pod kotelnou u skateparku. Původní záměr ukončit 
provoz kotelny společnost Innogy přehodnotila a chce nadále provozovat jeden kotel místo 
tří. Žádostí o prodloužení nájmu se bude zabývat nová RM. Upozornil, že pokud by byla v provozu 
jen kotelna v Králově Dvoře, cena za teplo by výrazně vzrostla, z důvodu zdražení emisních 
povolenek.
Mgr. Kůs k tomu dodal, že po provedení přeložky teplovodu, který vede přes pozemky města, by se 
dal zmíněný pozemek smysluplně využívat.

Mgr. Šnaidauf

• sdělil, že komise životního prostředí na svém posledním jednání nebyla usnášeníschopná, což 
se stalo několikrát. Upozornil, že obsazení komisí z řad odborníků je sice přínosné, ale 
zároveň kontraproduktivní, protože odborníci, dojíždějící za prací do Prahy, se často 
omlouvají.

• Upozornil, že systém naučných stezek, např. Po stopách českých králů je potřeba inovovat. 
Např. v Srbsku jsou dva panely zničené.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

31. Závěr

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

Mgr. Ivan Kůs
starosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé: 
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Hana Tučková
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

MUDr. Dagmar Pěničková
radní
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